
  JUDETUL IALOMITA
CONSILIUL LOCAL STELNICA

PROCES VERBAL

            Incheiat astazi 17.12.2019  in sedinta ordinara  a Consiliului Local Stelnica , judetul Ialomita
orele 17,00 in  baza Dispozitiei Primarului nr.252/11.12.2019  si OUG nr. 57/2019  privind Codul
administrativ,
              La sedinta participa un numar de  11  consilieri si anume ; Alvadanei Mita, Avram Ionela, 
Constantin Lucian, Dogaru Lenuta,  Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin  Nan 
Georgeta, Rosu Adrian, Sava  Ani Titela, Zainea Ancuta.   La sedinta mai participa  doamna primar
Decu Fănica, doamna contabil Stroe Geta,  domnul    secretar  general  Mănăilă Petrică, doamna  
Pantelimon Raluca, inspector  Urbanism, domnul Marin Daniel inspector SVSU   și trei cetățeni din 
comuna.
       Sedinta este deschisa de catre domnul Mănăilă Petrică ,  care arată  faptul ca sedinta se 
desfasoara in conditii  legale  fiind prezenti  11  consilierii in functie  din 11 cat constituie  Consiliul 
Local. In  comtinuare   supune la vot procesul verbale de la sedintele  ordinare   din  lunile   octombrie 
și  noiembrie , cu eventuale obiectii. 
    Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine si  este de părere că  trebuie  sa  se discute  si sa  aprobe   
in ordine  cronologică.
    Domnul secretar Mănăilă Petrică intervine  si  supune la vot   in ordine cronologica  cele două 
procese verbale.
   Doamna consilier Zainea Ancuta se înscrie la cuvânt si in primul rând  îi saluta pe cetațenii  prezenti 
în sală , iar in legatură cu procesul verbal  al ședinței  din  luna octombrie, se declară mulțumită de 
modul cum a fost  redactat de catre domnul  Marin Daniel, care fara sa fie prezent  la sedințele de 
consiliu, a retinut si  a redactat  pe scurt  interventiile  si solicitările sale. In continuare  isi exprima 
nemultumirea ca  sunt   supuse  spre  aprobare  după doua luni.
     Domnul consilier Constantin  Lucian se înscrie la cuvant  si  precizează că la ședința din luna  
octombrie  domnul consilier Mitan Ion Madalin  a fost  absent  si totuși  este nominalizat  la procedura  
de vot  a unor  proiecte  de pe ordinea de zi. 
    Domnul secretar Mănăilă  Petrică intervine si  precizează  că  va  corecta  greșelile semnalate de 
domnul consilier.
      Domnul consilier Constantin  Lucian  intervine si  referitor  la  raportul de evaluare a terenurilor  
concesionate  care se vor vinde,  a solicitat   la momentul respectiv, copii de pe cererile   celor  care 
doresc  sa cumpere  aceste terenuri, lucru care nu s-a întâmplat.
    Doamna primar Decu Fănica   intervine si  precizeaza ca  la momentul  respectiv,  au  fost obiectii  
privind referatul compartimentului de Urbanism,   unde  a fost trecut  la pachet  si terenul   liber  de 
sarcini , care a fost evaluat  pentru  a fi concesionat prin licitatie, aspect care a fost modificat  de către 
doamna  inspector  Pantelimon Raluca, fiind  prezenta aici, il  va pune la dispozitie.
 Domnul consilier Constantin Lucian  intervine și  solicită să  se pună la dispoziție  si copiile de  pe 
acele cereri.
   Nu mai sunt  obiectii pe marginea procesului verbal de la ședința din  luna octombrie si se voteaza  
cu;
- 10 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel,   Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela, Zainea 
Ancuta)
    Domnul consilier Mitan Ion Mădălin  nu a votat  deoarece nu a fost  prezent  la  ședință.
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 Nu sunt discuții pe marginea procesului verbal al ședinței din luna noiembrie  și se votează cu;
- 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin,  Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani 
Titela, Zainea Ancuta)
   Domnul  secretar Mănăilă  Petrică  intervine si precizează că trebuie  să  fie ales un alt președinte de 
ședință, pentru următoarele  trei luni,  avănd în vedere ca  au expirat  cele trei luni  ale domnului  
MARIN  IONEL, fiind  necesar sa se facă  propuneri; 
    Doamna consilier Avram Ionela propune pe doamna  viceprimar  Sava Ani Titela
    Doamna  consilier Zainea Ancuta propune pe doamna  consilier Alvădanei Mița
    Se supune  la vot propunerea  doamnei consilier  Avram Ionele și se votează  cu;
    -6 voturi pentru(Avram Ionela,  Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu 
Adrian, Sava Ani Titela)
   - 5 abtineri(Alvadanei Mita, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, Mitan Ion Mădălin, Zainea 
Ancuta)
Se supune la vot propunerea  doamnei consilier Zainea Ancuța și se votează cu;
    - 5 voturi pentru (Alvadanei Mita, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, Mitan Ion Mădălin, 
Zainea Ancuta)
     -6  abțineri(Avram Ionela,  Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, 
Sava Ani Titela)
     Domnul secretar Mănăilă Petrică  intervine și precizează că  președinte de  ședință pentru 
următoarele 3 luni este  Sava Ani Titela.  
   Doamna    presedinte de sedinta  Sava Ani Titela   prezinta  proiectul ordinei  de zi  a sedintei  
aceasta fiind inaintată domnilor consilieri in timp util dupa cum urmeaza

 
Nr.
ctr.

Materiale  supuse dezbaterii  și aprobării Inițiator Comisii se 
specialitate

1. Proiect de hotarare privind  rectificarea bugetului 
local  pe anul 2019

Primar
Decu Fănica

1

2 Proiect de hotarare privind   aprobare indicatorilor  
tehnico-economici  actualizați  după achiziția  
executie  lucrării pentru  investiția;Modernizare 
drumuri publice în comuna Stelnica, județul 
Ialomița.

Primar
Decu Fănica

1

3. Proiect de hotarare privind  aprobarea prețului  
pentru sistemul de alimentare cu apă din cadrul 
Serviciului public de interes local apă-canal  
Stelnica

Primar
Decu Fănica

1,2

4 Proiect de hotarare privind înființarea  Serviciului 
Voluntar pentru  Situații de Urgență

Primar
Decu Fănica

2

   Se supune la vot  ordinea de zi   si se votează cu;
- 10 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel,   Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela, Zainea 
Ancuta)
- o abținere(Mitan Ion  Madalin)
   Doamna primar Decu Fănica  intervine  și   îi propune doamnei președinte de ședință Sava Ani Titela 
să se  inceapa dezbaterile cu punctul numarul 3  de pe ordinea de zi, avănd in vedere  ca cetațenii care 



sunt prezenti , au venit  pentru aceasta  problemă și  nu e cazul să  aștepte  prea  mult. 
    Doamna președinte  de ședință  Sava  Ani Titela  supune la vot propunerea doamnei  primar Decu 
Fănica  și se aprobă în unanimitate. 
    Se trece la punctul  nr.3 de pe ordinea de zi si anume :  Proiect de hotarare privind  aprobarea
prețului  pentru sistemul de alimentare cu apă  din  cadrul Serviciului public de interes local apă-canal
Stelnica - initiator primar Decu Fanica.
      Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate, ce a 
avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare, după care  
explică care au fost  motivele   pentru care a venitut cu această  propunere. Asa  cum  s-a  discutat  in 
sedința  anterioară, cand s-a aprobat inființarea postului de Sef serviciu  al  SPILAC Stelnica, in prezent
fiind delgate atributiile  domnului Butoi  George, că prețul apei potabile nu a mai fost modificat  din 
anul 2008,  fiind in sumă de 1,95 lei/mc.   iar cheltuielile  cu energia electrica, cu salariile  și celelalte  
servicii conexe, au crescut   de la an la an, a fost impetuos necesar sa solicitam   un nou aviz  de la 
ANRSC București,   avand la baza  o nota de fundamentare  cu toate cheltuielile  aferente sistemului de
alimentare cu apă din ultimele 12 luni.
   Pe baza documentatiei inaintate la ANRSC  s-a emis aviz  pentru prețul de 2,78 lei//mc, document ce 
a fost atașat la materialul de ședință, in care sunt mentionate preturile pentru  fiecare cheltuială. In 
continuare mentionează că asteaptă întrebări  din parte celor prezenti , ce nelamuriri  sunt   pe aceasta 
ptoblema.
   Domnul secretar  Mănăilă Petrică  intervine  și precizează că   in cadrul dezbaterilor,  pot lua cuvantul
doar domnii consilieri,  celelalte persoane  prezente,   doar asista  la  dezbaterile pe marginea 
proiectului de pe ordinea de zi, nefiind  o  dezbatere publică care  se  derulează  anterior   sedintei de 
consiliu.
    Doamna primar Decu Fănica  intervine  și  precizează ca este corect și legal  ce  spune domnul 
secretar, dar  daca  sunt prezente cele  trei persoane  să-și spună  punctul  de vedere in  această 
problemă,  având  ăn vedere  ședinta este publică. În continuare menționează  că  mu s-a facut 
dezbatere publică pe această  temă, deoarece  ANRSC a avizat  acest preț pe baza notei de 
fundamentare   cu  cheltuielile  din ultimele 12 luni,  de la Serviciul public de interes  local apă-canal  
Stelnica.  
    Domnul Vlaicu Aurel  se inscrie la cuvant si întreabă  cât   se  se poate  diminua spre minim  acest  
tarif de 2,78 lei/m.c.  și care este gradul de incasare al  debitelor  restante si  curente.
    Doamna primar  Decu Fănica  intervine si  precizează  că   așa  cum a mentionat  anterior, prețul  
avizat  nu   poate fi modificat, iar  cu privire la  gradul de colecare a debitelor  este spre foarte bine. In  
continuare precizează că  are scoasă o  lista cu debitorii restanti,  pe care  o va afișa la avizier și pe si-
tul primariei. Pentru colectarea debitelor restante s-au făcut executari silite,  respectiv inființarea de  
popririi pe salarii si pensii,  agentul fiscal a mers la poștă  si pe teren, pentru încasarea facturilor.    
    Doamna   presedinte de sedinta Sava Ani Titela   invită  pe domnii consilieri la discutii pe 
marginea  acestui punct de pe ordinea de zi;
   Domnul consilier  Constantin Lucian  se înscrie  la cuvânt  și o  întreabă  pe doamna  primar Decu 
Fănica  care estre gradul de încasare a debitelor ,  exprimat  în procente.
    Doamna primar Decu  Fănica intervine   si  precizează  că  nu  poate  spune  un procent  exact, dar 
estimează  că este de  70%.,  după care  face referire la  suma  restanta  la acest moment, ce reprezintă  
facturile vechi   si facturile   neachitate de la ultima citire  din luna  octombrie.
   Domnul cosilier  Constantin Lucian  intervine  si  precizează că  în urmă cu  ceva timp, am aprobat 
Contractul  de furnizare  a apei potabile, in continutul caruia este  prevăzut că in cazul  în care nu se 
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achită  factura  in termen de 30 de zile de  la  comunicare, se  trece la  debranșarea  utilizatorului,  după 
care  intreabă dacă avem  vreun caz  de acest  gen.
   Doamna  primar Decu Fănica intervine   si precizează că   nu s-a ajuns la  debranșare, deoarece  între 
timp au venit si au  mai platit, s-au  făcut executări silite  prin inființare de popriri pe salarii și pensii.  
  Domnul  consilier Roșu Adrian se  înscrie la cuvănt  și  solicită doamnei primar Decu  Fănica  să dea 
citire  tabelului cu  persoanele care au restante  la plata facturilor  pentru consumul de apă potabilă.
   Doamna primar Decu Fanica intervine si da citire   situației  cu cei care au debite  peste 100 lei. 
    Domnul  consilier Constantin Lucian  intervine si întreabă care este numărul acestor restantieri  și ce 
valoare insumează.
    Doamna primar Decu  Fănica  intervine si precizează  că  sunt trecuti  după numarul de rol fiscal, iar 
valoarea se ridica la 36.600 lei.
   Doamna consilier Zainea Ancuța se înscrie la cuvânt si întreaba ce penalitati sunt la  suma de 1 mie 
lei debit  restant.
    Doamna primar  Decu Fănica intervine si precizează că  nu poate spune acest lucru, având ăn vedere 
că  penalitatile  curg   pentru fiecare factură în parte  de la data emiteri până când se achită.
    Doamna consilier  Zainea Ancuța  intervine si   întreabă dacă   cetatenii   care au  debite restante la 
apă, iși pot achita impozitele pentru casa si teren, sau este la  la fel ca si  in cazul amenzilor.
   Doamna primar Decu Fănica intervine si  precizează că  pentru  consumul de apa  avem program 
separat de facturare si încasare și nu  afecteaza la plata  impozitelor locale.
   Doamna  consilier Zainea  Ancuta intervine si  solicită cateva lamuriri  cu privire la  calculatia din 
anexa la avizul ANRSC, respectiv apa bruta,  cheltuieli de reparatii  cu terti  și în regie proprie.
   Doamna contabil Stroe Geta  intervine și precizeaza ca  acel coeficient cu apa  brută reprezintă 
cheltuielile  către  Apele Române pentru apa  scoasă din subteran., iar cheltuielile cu  energia electrică  
este de aproape 80 de bani/m.c., fiind cea mai mare pondere din preț. In continuare mentionează că  
dansa  a  intocmit acea nota de fundamentare  si a făcut copiI  de pe toate facturile  cu cheltuielile   de 
la SPILAC.
   Cu privire la  reparatii sunt acele cheltuieli cu piesele  care s-au schimbat pe parcursul anului.
    Doamna consilier Zainea Ancuța intervine și  întreabă  ca in acea anexa  nu se regasesc cheltuielile 
cu pompele achizitionate si daca pretul  de 2,78 lei/m.c. este cu sau fără  TVA.
    Doamna  contabil Stroe Geta intervine si precizează că  acestea au fost  procurate din bugetul local, 
avand in vedere ca sistemul de alimentare cu apă face parte din domeniul public al comunei , aspect ce 
nea avantajat,  altfel  rezulta un preț mai mare. In continuare  mentionează că  nu suntem platitori de 
TVA.
     Domnul consilier Constantin Lucian  intervine  și   face referire la  putul de la fostul CAP, unde  
sunt pierderi insemnate de apa, după care întreabă cine  plătește acele pierderi, avand in vedere că si 
acel put este  administrat de comună prin  intermediul   serviciului public de interes local  apă-canal 
Stelnica.
     Doamna primar Decu Fănica intervine  si  precizează că toate cheltuielile cu  consumul de energie 
electrică și apă potabilă  sunt suportate   de consumatorii de acolo.
        Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
 - 6 voturi  pentru(Avram Ionela, Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian,
Sava Ani Titela,)
-un vot împotrivă(Zainea Ancuta)
-4 abțineri(Alvadanei Mita, Constantin Lucian,  Dogaru Lenuta, Mitan Ion Mădălin)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 74/17.12.2019
    Se trece la punctul  nr.1 de pe ordinea de zi si anume : Proiect de hotarare privind  rectificarea 
bugetului local  pe anul 2019- initiator primar Decu Fanica.



      Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate, ce a 
avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare, după care  da 
cuvantul doamnei  contabil Stroe Geta  pentru a prezenta  referatul de specialitate.
    Doamna contabil Stroe Geta  prezinta   detaliat    sumele  propuse  pentru  rectificare , pe baza  
documentelor de finantare , dupa care   precizeazaca  ca a intocmit  pentru prima data buget  la susrsa 
D, pentru  suma de  43.424  lei  pe  care  i-am primit  in baza contractului de finantare  pentru 
proiectul” Demolare Cladire Politie Stelnica si construire Centru multifunctional de zi”,  ce vor fi 
returnati  pana la finele anului ,  urmand  ca in primele zile ale anului urmator sa  ne fie alocati din nou,
deoarece  aceasta este procedura  pentru aceste fonduri europene, tinand cont si de faptul ca am semnat 
contractul de finantare  la sfarsitul  lunii noiembrie  si nu mai este timp  pana la  sfarsitul anului sa ii 
cheltuim. 
   In continuare  detaliaza  sumele propuse pentru majorarea veniturilor   si cheltuielilor   pe  fiecare 
capitol in parte  la cele  doua sectiuni de functionare si dezvoltare, precum si virarile de credite de la un
capitol  la altul. 
    Doamna    presedinte de sedinta Sava Ani titela   invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea
acestui punct de pe ordinea de zi;
    Doamna consilier Zainea Ancuța se înscrie la cuvânt și  ăntreabă pentru ce sunt alocati cei 7 mii lei 
la capitolul-învățământ.
    Doamna contabil Stroe Geta  intervine si precizează că  sunt pentru  cadourile de  Moș Crăciun, 
pentru copii, ce vor  fi  achizitionate din bugetul local  si se va  ocupa  Primaria.
    Doamna consilier  Zainea Ancuța intervine  si  întreaba  câti copii  sunt  la Scoala Gimnazială 
Maltezi.
  Doamna primar Decu Fanica intervine si  precizează că sunt  202  împreună cu cadrele  didactice și 
personalul  auxiliar,  mai precis sunt  184 de copii.   
    Doamna  Zainea Ancuta  intervine si  întreabă   dacă  au fost cheltuiti  si  ce s-a achizitionat  din bani
incasati ca arendă de pe pamant ăn anul 2019..
     Doamna primar Decu Fănica intervine si  precizează  că   s-a  stabilit in Consiliul de administratie al
școlii, pentru ce vor fi cheltuiți,  respectiv s-a achizitionat o tabla  electronică la clasa doamnei învăță 
toare Gornea Maria, iar diferenta  pentru cheltuielile curente ale scolii.
     Doamna consilier  Zainea Ancuta  intervine si o întreabă  pe  doamna  primar Decu Fanica  cum au 
fost cheltuiti  bani de pe pământ  pentru anul 2018 și  la  ședința  din luna ianuarie, sa fie prezentată o 
situație  cu modul de  cheltuire a banilor .
    Doamna primar Decu Fănica  intervine si precizează că  achizitionat  izolație  pentru cladirea scolii 
de la Maltezi și lucrările de izolare s-au făcut cu cei care au prestat  ore in folosul comunității.    
  Doamna consilier Zainea Ancuta intervine  si solicită  mai multe informații privind
- suma de 43.424 lei  primiti   din fonduri europene
- suma transferata de la capitolul ordine publică
  Doamna contabil Stroe Geta  intervine si precizeaza că  aceasta suma  ne-a  fost alocată  pentru 
proiectul  tehnic .al  acestei investiții pe  fonduri europene nerambursabile. Cu privire la suma 
transferata de la ordine publică , precizează ca  ne-a ajutat vremea,  nu s-au  cheltuit si îi ducem la 
protectia mediului, pentru a plati ultima factură  de la  salubrizare.
    Doamna consilier Alvădanei Mița se înscrie la cuvânt si  întreabă  care este valoarea proiectului 
finanțat din fonduri europene.
    Doamna contabil Stroe Geta intervine  și precizează ca valoarea contractului de finanțare  este de 55.
350 lei, fiind prima transa de finanțare.
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     Domnul Marin Daniel intervine  si  precizeaza   ca  prin cererea de finanțare,  valoarea totala a 
proiectului este  de 360 mii euro. 
    Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
 - 6 voturi  pentru(Avram Ionela, Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian,
Sava Ani Titela,)
-5 abțineri(Alvadanei Mita, Constantin Lucian,  Dogaru Lenuta, Mitan Ion Mădălin, Zainea 
Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 75/17.12.2019
      Se trece la punctul  nr.2 de pe ordinea de zi si anume : Proiect de hotarare privind   aprobare 
indicatorilor  tehnico-economici  actualizați  după achiziția  executie  lucrării pentru  
investiția;Modernizare drumuri publice în comuna Stelnica, județul Ialomița.- initiator primar 
Decu Fanica.
        Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate, ce a 
avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare, după care  
precizează că  după  procedura de achizitie  a contractului de lucrari ,  trebuie actualizati indicatorii 
tehnico-economici cu bugetul după achizitie,  drept pentru care valoarea investitiei  este cea prevazută 
in  devizul general actualizat . In continuare doamna  inspector Pantelimon Raluca  dă citire referatului 
de sspecialitate  privind  aprobarea  indicatorilor tehnico-economici actualizati  după achizitie.
    Doamna    presedinte de sedinta Sava Ani Titela invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea
acestui punct de pe ordinea de zi;
   Doamna consilier Zainea Ancuta  se inscrie si o intreaba pe doamna primar decu Fanica daca  dupa 
licitatie si incheierea contractului se aproba indicatorii?
   Doamna primar Decu Fanica intervine si  precizează că  in anul 2018 s-a  semnat  contractului de 
finantare ,  in valoare de  3.608.655 lei, dupa care s-a intocmit proiectul tehnic  si  s-au obtinut avizele  
de la drumurile nationale,  apoi  a fost  derulata  prima procedura de achizitie a  contractului de lucrari, 
care  nu s-a  finalizat,  deoarece  proiectul a fost subevaluat.Ulterior s-a  aprobat  in consiliul local  
actualizarea   indicatorii  tehnico economici conform OG 14/2018, la valorile reale, dupa care  a fost 
derulata o noua procedura de licitatie  care s-a incheiat prin  achizitia   contractul de lucrari. 
  In continuare mentioneaza ca pentru proiectele finantate prin PNDL,  suntem obligati  sa actualizam  
valoarea investitiei,,  dupa  achizitia contractului   de lucrari, conform devizului general actualizat , ce  
a fost anexat la materialul de sedinta.    
  Doamna consilier  Zainea Ancuta intervine si face referire la sumele din devizul general, considerand 
ca  unele prestarii de servicii  sunt  supraevaluate, exemplu fiind proiectul tehnic.
   Doamna  primar  Decu Fanica intervine si precizeaza ca  toare valorile sunt  in conformitate cu 
prevederile legale..
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si precizeaza ca  daca asa  este legal, nu este nici o 
problema, dupa care o intreaba pe doamna inspector  Pantelimon Raluca  care este diferenta intre 
valoarea  aprobata inainte  de achizitie   si  cea  dupa achizitie,
     Domnul scretar Manaila Petrica  intervine  si  precizeaza ca  diferenta  o reprezinta valoarea  C+M  
a investitiei  din contracrului de lucrari dupa achizitie,  care este mai mica decat cea prevazuta in 
devizul general  actualizat  conform OG 114/2018, aprobat inainte  de achizitie. 
    Domnul Constantin Lucian se inscrie la cuvant si referitor la lungimea  strazilor prevazuta in referat, 
o intreaba pe doamna  inpector  Pantelimon Raluca, care sunt strazile  propuse pentru asfaltate prin  
aceasta investitie.
  Doamna inspector Pantelimon Raluca intervine si precizeaza ca  sunt prevazute strazile din cartierul  



nou de pe terasa si  strada Cetatii. 
     Domnul Constantin Lucian  intervine si  o întreabă pe doamna primar  Decu Fănica  dacă se vor face
racordări  la canalizare  și pe strada Caisilor  și dacă este necesar sa faca cerere de renuntare , avand în 
vedere că  se va racorda de pe strada Margaretelor.
    Doamna primar Decu Fănica  intervine și precizează  că pe  strada Caisilor  racordarile  se  executa  
in etapa a II a,   s-a inceput  cu strada Noua Generație. In continuare  mentioneaza că  nu e cazul  să   
faca  cerere,  se va tine cont cand  se va ajunge  acolo.
    Doamna consilier  Dogaru  Lenuța  se înscrie la cuvănt și  întreabă  dacă in această etapa, se vor face
racordării  și pe strada Scolii nr.1. unde locuiește  si socrul său.
    Doamna  primar Decu Fănica  intervine si precizează  că  este prinsa   și strada  Scolii nr. 1,  in etapa 
a doua, ramâne de vazut cum vom proceda  in zona unde este  asfaltată cu fonduri europene, prin GAL,
deoarece  nu  avem voie să  executam lucrari  care sa-i afecteze  structura  existentă.
    Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
- 10 voturi  pentru(Avram Ionela, Constantin Lucian, Dogaru Lenuta, Dumitrache Mihaela, 
Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela, Zainea Ancuta)
  - o abtinere(Alvadanei Mita)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 76/17.12.2019
  Se trece la punctul  nr.4 de pe ordinea de zi si anume ; Proiect de hotarare privind înființarea  
Serviciului Voluntar pentru  Situații de Urgență - initiator primar Decu Fanica.
     Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru amenajarea 
teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezintă raportul comisiei de 
specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
     Doamna  primar Decu Fanica dă citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare , după care  
da cuvântul domnului  inspector Marin  Daniel, pentru a prezenta referatul de specialitate.
   Domnul inspector   Marin  Daniel  dă citire  referatului compartimentului de specialitate.
    Doamna    presedinte de sedinta Sava Ani Titela   invita pe domnii consilieri la discutii pe 
marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
    Domnul consilier   Constantin Lucian  se înscrie la cuvânt și  intreabă  dacă in prezent  nu avem 
înființat  acest serviciu.
    Domnul inspector Marin Daniel  intervine si  precizează că  Serviciul voluntar pentru Situații de 
Urgență este innființat in anul 2006 , dar prin  OMAI nr. 75/2019,  așa este reglementat,  că trebuie să 
se aprobe infiintarea  după noile criterii.   In continuare  mentionează  că  în anul 2018 a fost 
reorganizat, iar  ca modificări   in loc  de C1 acum  este  serviciu de  tip V1, este organizat  din doua 
echipe, una de prevenire și una de interventie, ca voluntarii fiind  cooptati  persoane din  cadrul 
primariei si serviciile publice din subordinea  Consiliului local, deoarece  in trecut aveam  un numar  
mare de  voluntari din comuna, iar in caz de situații de urgență , nu ne puteam baza pe ei, din diferite 
motive, erau  plecati  la muncă in altă localitate sau în străinătate.                                                             
      Doamna  consilier Zainea Ancuța se înscrie la  cuvânt  și  isi exprima nemultumirea pentru faptul ca
nu are  la materialul de ședință  acea anexă, unde sunt prevazute cele doua echipe si componenta lor. 
     Domnul  inspector Marin Daniel  intervine  si dă  citire acestei anexe, după care  pune la dispozitia  
domnilor consilieri  câte o copie de  pe acest document.
     Doamna consilier  Zainea  Ancuța intervine si referitor la  contractul de voluntariat anexat la 
materialul de ședință,  considera că  pe langa  obligatiile  care le au voluntarii, trebuie să  aibă și 
drepturi , cel putin  pentru  interventiile la care participă.
    Domnul secretar Mănăilă Petrică  intervine și precizează că  așa este corect , dar aceste  drepturi 
bănești  sau alte facilități,   trebuie aprobate  tot de consiliul local.
       Domnul consilier Roșu Adrian  se înscrie la cuvânt si il intreabă  pe domnul secretar Mănăilă 
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Petrică daca prin lege, avem  obligatia   să  se platească  acesti  voluntari.
    Domnul secretar Manaila Petrică  intervine  si precizează, că   prin lege,  pot  beneficia de aceste 
drepturi bănesti .
      Doamna consilier Zainea Ancuța intervine și referitor la   componenta celor doua echipe, intreabă 
daca   se va incheia contract de voluntariat   pentru toți. In continuare  este de parere că trebuie sa se 
gaseasca  oameni din comuna care sa-si doreasca sa fie voluntari ,  si pentru ai stimula  este necesar 
acordarea  unor drepturi bănesti   sau alte facilități.
      Domnul inspector Marin  Daniel intervine si  precizează ca  se vor  incheia contract de voluntariat  
cu  toate persoanele  cooptate  ca voluntari in cele două echipe.  In continuare mentionează că  a  vazut 
la alte  comune, că  in cadrul SVSU , sunt si consilieri  locali, ca voluntari.
      Domnii consilieri  Constantin Lucian , Marin Ionel și Roșu  Adrian  si-au exprimat disponibilitatea 
pentru  activa ca voluntari in cadrul  Serviciului pentru Situații de Urgență.
      Domnul inspector  MARIN DANIEL intervine si precizează că lista este deschisă,   existând  
aceasta posibilitate să se completeze  pâna  la  15 persoane.
    Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
 - 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani 
Titela, Zainea Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 77/17.12.2019  
    Doamna  consilier Dogaru Lenuta   intervine si aduce in discutie   incendiul  de la gospodaria 
numitului ȘOITARĂU NICOLAE, după care o  întreabă  pe doamna primar Decu Fănica, dacă a fost 
ajutat  cu  ceva, avand în vedere ca  i-a ars magazia cu lemne.
   Doamna primar Decu Fănica  intervine si precizează  ca nu este un caz social, mai mult de atât  a 
beneficiat de ajutor social, dar a renunțat ,  are caruta cu cal  si îsi  câstigă  existenta   pe cont propriu, 
taie lemne cu drujba, face transport cu căruța  la cine il solicita. In continuare mentionează că  a venit la
primărie  să solicite  documente ,  ca sa se judece cu Jugaru Ioana, care i-au fost eliberate.     
    Nu mai  sunt discutii,  drept pentru care doamna   presedinte de sedinta SAVA ANI TITELA
declară inchisă ședința ordinară a Consiliului Local Stelnica din data de 17.12.2019.

 PRESEDINTE   DE SEDINTA                                              SECRETAR   GENERAL                          
SAVA  ANI-TITELA                                                                Mănăilă Petrică
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